



Protokoll  
2016-11-29

1(3)

Art: Styrelsemöte nr 8/2016  
Tid: 2016-11-29 kl. 18.30 till 20.00  
Plats: Cafeterian ÖOR

Närvarande: Roger Olofsson  
Carina Ödmark  
Ulf Westberg  
Hans Norling  
Pernilla Larsson  
Bitte Kyrk-Hedqvist  
Victoria Asplund  
Camilla Granberg, adj  
Julia Westerlund, U-sek  
Hanna Öberg, U-sek

Fördelas: Närvarande + de som ej är med på mötet

- 1 **Mötets öppnande**
- 2 **Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet**  
Roger Olofsson valdes till ordförande  
Victoria Asplund valdes till sekreterare  
Hans Norling och Bitte Kyrk-Hedqvist valdes till justerare
- 4 **Fastställande av dagordning**
- 5 **Föregående protokoll**
- 6 **Rapporter**  
**6.1 Verksamhetsrapport**  
**6.1.1 Ekonomi**  
Ekonomi är stabil, trots ökade kostnader för tex underlag i ridhuset och hagar.  
**6.1.2 Häststatus**  
Det ser bättre ut, de hästar som vilat har nu börjat återhämta sig och börjat gå lektioner. Cesar och Chester leds/skrittas ett tag till. Livia



kommer tillbaka på foder. Vi har även söta och trevliga ponnyn Cosan på foder. Vi får även prova en D-ponny som heter James för eventuellt köp om han trivs i verksamheten. Vi har även Chalom på prov för eventuellt köp. Kasper kommer att säljas.

#### **6.1.3 Anläggning**

Alla hagar är klara, den nya traktorn fungerar bra och även den nya fyrhjulingen. Underlaget i ridhuset känns bra. Höriven är såld då vi inte längre är i behov av den. Det lilla köket skall fixas och kommer att åtgärdas inom kort.

#### **6.1.4 Ridskolan**

Den första december är sista datumet för avanmälan. Efter det börjar planeringen inför nästa terminsdressyrkursen är fullt bokad, uthyrning på stall är inte full än.

Praktiska och Mikael Elias fungerar utmärkt, roliga grupper och duktiga tjejer.

#### **6.1.5 Privatstallet**

Vi har många på kö till medlemstallet just nu.

#### **6.2 T-sek**

Clinicen med Jan Brink var uppskattad.

#### **6.3 U-sek**

Halloweenkvällen var bra och uppskattad, nu planeras det för Lucia showen den 10-11/12

7

#### **Fonder och bidrag**

Nya ansökningar skall skickas in och till idrottslyftet kommer en redovisning av aktiviteter som gjorts att göras.

8

#### **Övriga frågor**

- Grannfastigheten
- Personaldagar
- Snöröjning, sandning
- Driftbidrag från kommunen
- Ansvarsområden

#### **Grannfastigheten**

En skrivelse är skriven och skickad till kommunen angående grannfastigheten, nu avvaktar vi svar och utifrån det kommer ett beslut att fattas på ett extra insatt styrelsemöte.

#### **Personaldagar**

En fortsatt uppföljning av personaldagarna kommer att göras.



Protokoll  
2016-11-29

3(3)

### **Snöröjning, sandning**

Håkan sköter snöröjning och sandning, dessutom ska ett lass med sand köpas in.

### **Driftbidrag från kommunen**

Ny ansökan för driftbidrag skall sökas under våren, genomgång av underhållsplanen kommer att göras.

### **Ansvarsområden**

En bättre struktur efterfrågas och varje grupp ska tänka framåt och göra långsiktiga planer.

9

### **Nästa möte**

Nästa möte Måndag den 23 januari kl 18.30, cafeteria ÖOR.

10

### **Mötets avslutning.**

Vid protokoll



Victoria Asplund

Justerare



Hans Norling

Bitte Kyrk- Hedkvist

